
Jednání školské rady MŠ Velehrad 7. 12. 2023 

 

Přítomni: Psotková Lenka, Novotná Kristýna, Tomaštíková Vladimíra, Úrichová Marie, Olivová Taťána, 

Oliva Ondřej, Ševčík Petr, Valenta Jiří, Mergental Aleš,  

 

Omluveni: Točková Jitka (předána plná moc) 

 

 

• L. Psotková zahájila svolané ustavující jednání školské rady.     

• A. Mergental představil vymezení působnosti ŠR analogicky podle školského zákona  

• A. Mergental předložil návrh jednacího řádu ŠR. 

Jednací řád ŠR MŠ Velehrad byl schválen (9 pro) 

• Komunikace mezi členy – prostřednictvím e-mailové pošty + zřízení watsapp skupiny  

• Volba předsedy ŠR – tajná volba kohokoliv ze členů: 

6 hlasů Taťána Olivová 

2 hlasy Jitka Točková  

1 hlas Vladimíra Tomaštíková 

Předsedkyní ŠR byla zvolena Taťána Olivová 

• Zveřejnění zápisů ze ŠR – prozatím na web obce do podstránky + aplikace Naše MŠ  

• A. Mergental navrhuje občasné informování veřejnosti o činnosti MŠ na webu obce v podstránce 

MŠ nebo na samostatném webu   

• T. Olivová poděkování pedagogickému sboru MŠ za přístup a všechny aktivity pro fungování MŠ 

Velehrad 

• P. Ševčík dotaz na provoz MŠ – zajištění směn pedagogů – L. Psotková popsala systém střídání 

pedagogů od 6:30 do 16:00 

• P. Ševčík – je spaní dětí po obědě nutné? L. Psotková - spaní ne, ale nějaká forma odpočinku ano, 

přistupuje se individuálně podle situace.  

 

 

• Podněty pro příští jednání ŠR: 

• Prázdninový provoz MŠ – možnosti zkrácení uzavření MŠ o prázdninách – související situace 

k řešení – stravování je ze ZŠ, zajištění kapacity, nahlášené děti nakonec se výuky nezúčastní, 

povinná dovolená učitelek  

• Výměny v pedagogickém sboru – L. Psotková – paní učitelky chtěly větší úvazek než je ve 

struktuře MŠ 

• Žádost o informaci těsně před začátkem školního roku, do jaké třídy a ke které paní učitelce 

dítě bude chodit 

• Proč se neorganizuje vánoční focení? L. Psotková – narušuje to výuku a vytváří tlak na rodiče 

odkoupit si fotografie a tlak na děti být/nebýt fotografované 

• Proč není společná vánoční besídka? L. Psotková – z provozních důvodů má každá třída svou 

besídku s rodiči a celá MŠ má vlastní setkání všech tříd jedno dopoledne 



• Může být zřízen bezbariérový přístup do MŠ, aby kočárky nezůstávaly s dětmi venku? A. 

Mergental – prozatím se nenašlo řešení, bude se hledat 

• Problematika přijímání nemocných dětí do výuky – problematické určit zdravý 

nemocný/oznámení rodičům během dne, že dítě je nemocné/nepřijmout dítě umožňuje 

školní řád MŠ bod 13.5./zjistit zákonnou úpravu/zodpovědnost rodičů 

• Je možnost odhlásit dítěti pondělní oběd, když o víkendu onemocní? Zjistit komunikaci 

s kuchyní ZŠ.  

 

• L. Psotková: 

- ve druhém pololetí se organizuje plavání předškoláků – změna ceny na 1300 Kč 

- vánoční setkání tříd 13. 12. dopoledne  

- 15. 1. 2024 – výjezd do Slováckého divadla 

- od června 2024 stanovuje školné zřizovatel  

- prosba o úpravu světla v kumbále na dvoře  

 

 

Dohoda na dalším jednání školské rady ve čtvrtek 11. 1. 2024 

 

 

 

Zapsal A. Mergental   

 

 

 

 


